
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
16. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 13. decembra 2012, ob 17. 
uri v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja, ga. Polona Kambič.  
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Ivan Bukovec, g. Zvonko Butala (prišel ob 17.05), g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Matija 
Hudak, ga. Sonja Klemenc Križan, g. Anton Malenšek, g. Janez Movern, g. Danilo Plut, ga. 
Damjana Simonič, g. Damir Stare (prišel ob 18.30 uri) in g. Peter Štukelj 
 
Opravičeno odsoten: g. Vili Malnarič 
 
Odsoten: g. Hrvat Damjan 
 
Na seji so bili prisotni tudi:  

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Nina Škorjanc – svetovalec za pravne in premoženjske zadeve,  

• ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Roman Žunič – predsednik Nadzornega odbora Občine Semič, 

• g. Oskar Čas – član Nadzornega odbora Občina Semič, 

• g. Franc Stariha – član Nadzornega odbora Občine Semič,  

• ga. Marjeta Lipar – član Odbora za družbene dejavnosti, 

• ga. Helena Konda – član Odbora za družbene dejavnosti,  

• g. Silvester Mihelčič – ravnatelj Glasbene šole Črnomelj (k točki 4), 

• ga. Silva Jančan – ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič (k točkama 5 in 6), 

• g. Ferdinand Jakša -  direktor KC Semič (k točki 7), 

• ga. Verica Marušin  – Televizija Novo mesto, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 

• g. Božo Vidmar – Radio Krka. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in podala predlog dnevnega reda v 
razpravo. 



 

 

2 
 

 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-09/2012-3: 
Sprejme se dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.   
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 15. redne seje.  
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2011/2012 in 

Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2012/2013 Glasbene šole Črnomelj. 
5. Obravnava Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2011/2012 OŠ 

Belokranjskega odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič.  
6. Obravnava Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2012/2013 OŠ Belokranjskega 

odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič. 
7. Obravnava informacije o stanju in perspektivah v razvoju turizma v Občini Semič. 
8. Ocena stanja gospodarstva v Občini Semič in informacija o razvoju socialnega 

podjetništva v Beli krajini. 
9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK. 
10. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih 

občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov ožjih 
delov občine ter članov drugih organov Občine Semič. 

11. Soglasje Občinskega sveta k odpisu neizterljivega dolga. 
12. Pobude in vprašanja članov sveta. 
13. Razno. 

 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 032-09/2012-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-09/2012-4:   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa ga. Sonjo 
Klemenc Križan in g. Petra Štuklja. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 

  
Sklep št. 032-09/2012-4 je sprejet. 
 

AD.2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 15. REDENE SEJE 

 
RAZPRAVA: 
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G. Sergej Čas je v imenu članice Odbora za družbene dejavnosti, ga. Helene Konda, podal 
pripombo na zapisnik. Na 5. strani zapisnika pri 5. točki je potrebno popraviti predlagatelja 
pri g. Francu Jakofčiču, predlagatelj je bil Kulturno društvo Orel in ne Planinsko društvo 
Semič. 
 
Predlog sklepa št. 032-09/2012-5: 
Sprejme se zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič s predlagano 
spremembo. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 032-09/2012-5 je sprejet. 
 
Ob 17.05  se je seje udeležil g. Zvonko Butala. 
 

AD. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavnika aktivnosti na projektu Trajnostna 
oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine. Za podprojekt 
kanalizacije in ČN Semič so izdana vsa gradbena dovoljenja. Dela na ČN Semič se bodo začela 
naslednje leto.  
Izdelava občinskega prostorskega načrta: Predlog OPN-ja je bil posredovan Ministrstvu za 
infrastrukturo in prostor. Ministrstvo predlog posreduje 42 nosilcem urejanja prostora, ki 
podajo mnenje k prostorskemu aktu. Le-ti imajo za izdelavo mnenja 30 dni časa. Najpozneje 
na februarski seji bo občinski svet prejel v obravnavo OPN. 
 
Županja je svetnike seznanila o sprejemu sklepa o začasnem financiranju občine za obdobje 
januar – marec 2013. Svetniki bodo proračun za leto 2013 obravnavali na januarski seji. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ivan Bukovec je povedal, da je bila spomladi zgrajena kanalizacija v centru Semiča, 
gospodinjstva pa še vedno niso priključena. Uporabnike zanima, kdaj bo možna priključitev.  
Vprašal je še, ali je na Štrekljevcu, poleg gradnje pločnika, predvidena tudi širitev ceste.  
 
G. Boštjan Ogulin  je pojasnil, da se bodo gospodinjstva v centru Semič na kanalizacijo lahko 
priključila po pridobitvi uporabnega dovoljenja, predvidoma v spomladanskih mesecih. Cesta 
na Štrekljevcu bo nekoliko razširjena, širina ceste bo 5,5 m, cesta na Vajdovi ulici pa bo široka 
6 m.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je vprašala, kdaj se bo pričela gradnja sekundarnih priključkov za 
OŠO v Gorenjcih in kako je s pritožbo na 322. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila da se bodo priključki za OŠO v Gorenjcih gradili 
sočasno z izgradnjo vodovoda. Kar se tiče pritožbe na ukrep 322 občina še ni prejela 
odgovora. Po ustnih zagotovilih bo pritožba najhitreje obravnavana v  9 mesecih. Ker pa bo v 
tem mesecu ponovno objavljen razpis za ukrep 322 bo občina ponovno podala prijavo na 
razpis.  
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AD. 4) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2011/2012 IN LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2012/2013 GLASBENE 
ŠOLE ČRNOMELJ 

 
G. Silvester Mihelčič, ravnatelj Glasbene šole Črnomelj, je svetnikom predstavil poročilo o 
realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2011/2012 in letni delovni načrt za šolsko 
leto 2013/2013. V Semiču je vpisanih 29 učencev, število je že tri leta enako. Glede na lansko 
poročilo, se je številka povečala pri trobilih. Poudaril je tudi, da je v Semiču zabeležen zelo 
visok odstotek obiska pouka, nad 98 %. Pohvalil je tudi sodelovanje s Kulturnim centrom 
Semič. V marcu 2013 bo v Kulturnem centru Semič potekalo državno tekmovanje komornih 
skupin s trobili in diatonično harmoniko. Tekmovanje bo potekalo v organizaciji zveze 
Dolenjskih glasbenih šol, del državnega tekmovanja bo prevzela tudi Glasbena šola Črnomelj. 
Tekmovanje bo trajalo 4 dni, člani komisije pa bodo nastanjeni v Hotelu Smuk v Semiču.  
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so obravnavali poročilo 
in plan dela. Pozitivno je, da ni prišlo do upada števila učencev, pohvalno pa je tudi 
sodelovanje Glasbene šole z lokalno skupnostjo in z organizatorji prireditev v Semiču. Člani 
odbora niso imeli pripomb na poročilo in letni delovni načrt. Seznanili so se tudi s stanjem 
objekta v katerem se nahajajo prostori Glasbene šole v Semiču  in sanacijo spodnjih 
prostorov objekta, kjer je prihajalo do vdora vode. 
 

AD. 5) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2011/2012 OŠ BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
Ga. Silva Jančan, ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič, je svetnikom predstavila 
poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta. Obvezni in razširjen program so realizirali v 
skladu z načrti, cilji pa so bili realizirani v skladu s pričakovanji.  
Na NPZ so se rezultati, v primerjavi z lanskim šolskim letom, nekoliko izboljšali. V 9. razredu 
je bila SLO v slovenskem povprečju, DDE (državljanska in domovinska vzgoja in etika) nad 
slovenskim povprečjem, pri MAT pa se je uspeh izboljšal.  
V razširjen program spada tudi šola v naravi, ki pa je bila nekoliko slabše obiskana, ker so 
stroški šole na breme staršev, ki pa si jih nekateri žal ne morejo privoščiti.  
Pri plavalnem tečaju je bil nizek odstotek udeležencev, saj starši romske otroke ne pošiljajo 
na tečaj.  
Kar se tiče zdravega telesnega razvoja in povečanje teže otrok, na šoli temeljito spremljajo ta 
trend. Žel niti Semič ne zaostaja za slovenskim trendom. V šolskem letu 2012/2013 so bili že 
izvedeni določeni ukrepi. Vzrok za prekomerno težo otrok pa so predvsem hitra prehrana in 
sladke pijače.  
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so temeljito pregledali 
poročilo. Odbor je želel opozoriti na povprečno težo deklic 9. razreda, ki je kar 81 kg. Ga. 
Helena Konda pa je na odboru podala pripombo, da so v šolske aktivnosti, ki jih je veliko, 
večino vključeni le najboljši učenci.  
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Ga. Silva Jančan je odgovorila, da se z različnimi dejavnostmi omogoča, da so lahko vsi učenci 
vključeni v različne aktivnosti. Preko 660 učencev je bilo uspešnih na tekmovanjih, kar 
pomeni, da je bil vsak učenec nekje dvakrat uspešen. Cilj OŠ je omogočiti učencem, da se 
vključijo v različne dejavnosti po najboljših močeh.  
 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj podal naslednja 
vprašanja in pripombe: 
- Kakšni so bili do sedaj ukrepi glede prevelike povprečne teže otrok? 
- Med ogledi ustanov, ki so jih učenci obiskali, ni cerkve sv. Štefana v Semiču, ki 

predstavlja pomembno kulturno dediščino Semiča. 
- Katere aktivnosti je šola že izvedla na področju ekološke prehrane in katere aktivnosti so 

predvidene v prihodnje? 
 
Ga. Silva Jančan je odgovorila, da opravljajo preventivne ukrepe za izboljšanje zdravja otrok v 
sodelovanju z Zdravstvenim domom Črnomelj, kjer imajo zaposleno animatorko, ki pomaga 
osveščati o zdravem načinu življenja. Aktivnosti se izvajajo delno v okviru pouka in v okviru 
različnih dejavnosti.  
Obisk cerkve sv. Štefana in bližnjo okolico ima v programu likovnica.  
Kar se tiče ekološke prehrane je pojasnila, da jedilnik že vključuje posamezne pridelke iz eko 
programa. Največji problem je bil pridelke dobiti na trgu, saj ekološki proizvajalci med seboj 
niso povezani in je težava dobiti večje količine pridelkov. Leta 2013 bo ponovno odprt razpis 
za dobavo hrane in tudi ta del bo zadoščen skladu z zakonodajo. 
 
G. Peter Štukelj je ravnateljici čestital, ker je ena romkinja uspešno zaključila 9. razred.  
Ravnateljico je vprašal, kako je z rezultati NPZ-ja za 6. razred, izrazil pa je tudi upanje, da bo 
zaživel eko vrt, saj so trenutno vse dejavnosti usmerjene v preprečevanje onesnaženja in 
recikliranje.  
 
Ga. Silva Jančan je povedala, da je romkinja sama zaslužna za uspeh.  
Pri NPZ v 6. razredu je bilo vključenih le 40-45 % učencev. Vključeni so bili predvsem učenci, 
ki po znanju niso najbolj uspešni. Na šoli so zato vsebinsko primerjali, kaj se je izboljšalo v 
primerjavi z lanskim šolskim letom. Ugotovljeno je bilo, da so bile naloge razumevanja boljše 
rešene. Pri tujem jeziku pa je bilo slušno razumevanje slabše, pisno pa boljše. Rezultati, 
zaradi nizkega števila udeležencev, niso primerljivi z republiškimi.  
Šola je tudi že prejela rezultate o mednarodni raziskavi o matematični in naravoslovni 
pismenosti (TIMS). Teste je pisala skupina učencev 8. in 4. razreda. 8 razred je pri 
matematiki, med 30. šolami v Sloveniji, presegel finski dosežek, ki je najvišji dosežek na 
preverjanjih, s tem je bil dosežen tudi mejnik visoke ravni znanja. Pri naravoslovju pa je 
rezultat šole takoj za Singapurjem in s tem je bil presežen mejnik visoke ravni znanja. Pri 
kemiji in geografiji pa so bil preseženi povprečni Singapurski rezultati.  
 
G. Zvonko Butala je povedal, da je semiška osnovna šola že nekaj let v vrhu šol na 
Dolenjskem in v Beli krajini. Ustavil se je tudi pri prekomerni telesni teži učencev. Eden izmed 
razlogov je gotovo nizka kupna moč staršev, saj kupujejo cenejšo – slabšo hrano. Mnenja je, 
da bi bil problem prekomerne teže manjši, če bi imela šola večjo srečo pri izbiri učitelja 
športne vzgoje.  
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Ga. Silva Jančan je odgovorila, da je pouk športne vzgoje na šoli profesionalno izpeljan. 
Učenci ne dosegajo dobrih rezultatov na tekmovanjih, sej se, zaradi finančne situacije in 
oddaljenosti,  ne udeležujejo dodatnih treningov v popoldanskem času. Velik poudarek na 
šoli je na pohodništvu.  
 
G. Tomaž Černe je vprašal kako je s plačilom malic, saj je v medijih zaslediti, da se je na 
nekaterih šola pojavil problem glede plačila malic in so nekateri otroci, zaradi nezmožnosti 
plačila staršev, lačni.  
Kot predstavnik Gasilske zveze Semič se je ravnateljici zahvalil za dobro sodelovanje. 
 
Ga. Silva Jančan je glede malic pojasnila, da je v letošnjem letu subvencioniranih malic za 
10% manj. Vsako jutro imajo učenci zagotovljeno sadje, po končanem kosilu pa lahko dobijo 
tudi kruh. Nekateri otroci se tega poslužujejo in je prepričana, da na šoli ni lačnih otrok.  
Kosilo prejema enako število otrok kot v lanskem letu. Cena kosila je, v primerjavi z ostalimi 
šolami, nižja, saj je občinski proračun obremenjen za strošek kuharice. 
 
G. Ivan Bukovec je ravnateljici čestital za rezultate. Ponovno je izrazil obžalovanje, da v višjih 
razredih ni folklore, da na šoli ni smučanja, premalo je narejenega na ozaveščanju o mamilih, 
potrebno pa bi bilo vpeljati tudi taborništvo. Izrazil je tudi, da so učitelji premalo vključeni v 
društveno življenje. Občina je pred tremi leti naredila sadni vrt za učne potrebe šole, vendar 
šola še ni prišla na ogled vrta.  
 
Ga. Silva Jančan je pojasnila, da učiteljica, ki poučuje folkloro, odhaja v pokoj. Učenje folklore 
bo prevzela učiteljica Žalec – Sever, ki je trenutno na porodniškem dopustu.  
V letošnjem šolskem letu so organizirani športni dnevi v Črmošnjicah, saj je za učencev od 1 
do 3 razreda na Gačah prezahteven teren. Učenci se bodo udeležili teka na smučeh, saj ima 
šola opremo le za to vrsto zimskega športa.  
Eko vrt se bo začel urejati spomladi. 
Glede sadnega vrta je dogovorjeno, da se pripravi delavnica in organizira ogled za učitelje. 
Ga. Gregoričeva je sodelovala pri pripravi delovnih listov za vrt, kar lahko potrdi tudi ga. 
Tatjana Hutar.  
Na šoli je bil letos predviden tudi čebelarski krožek. Zbralo se je 10 učencev, vendar čebelarji 
niso zagotovili obljubljenega mentorja. 
Kar se tiče taborništva, je planinski tabor organiziran za učence 9. razredov in je tudi v 
rednem programu šole. 
Glede osveščanja otrok o mamilih, pa policija v 5. razredu izvaja akcijo, kjer potekajo 
delavnice in v okviru teh tudi osveščanje o mamilih.  
 
G. Anton Malenšek je povedal, da se od šole ne more pričakovati, da bo rešila problem 
prekomerne telesne teže otrok. Potrebno je apelirati tudi na starše.  
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je odbor obravnaval tudi 
letni delovni načrt. Šola v naslednjem letu pripravlja še obsežnejši spekter dejavnosti, člane 
odbora pa skrbi, ali bodo finančno lahko izvedli vse planirane aktivnosti. Izrazili so tudi željo, 
da bi učenci še naprej aktivno sodelovali na javnih prireditvah. Ga. Ličen je predstavila tudi 
izračun ekonomske cene vrtca za zadnja dva meseca. Ker se ne ve, kaj bo s proračunom in s 
spremembo Zakona o vzgoji in izobraževanju so člani odbora predlagali, da se z izračunom 
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nove ekonomske cene vrtca počaka. Odbor je podal mnenje, da je plan dela šola in vrtca 
ustrezen. 
 

AD. 6) OBRAVNAVA LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2012/2013 OŠ 
BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
Ga. Silva Jančan, ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič, je svetnikom predstavila letni 
delovni načrt. Pojasnila, da je pripravljen nov izračun cene programa vrtca. Cena je bila 
nazadnje spremenjena 1. 1. 2009. Cena bi se glede na normative zvišala, z upoštevanjem 
fleksibilnih normativov pa bi se cena za 1. in 2. starostno obdobje nekoliko znižala. Občina se 
je odločila, da bo nov predlog cena dan v obravnavo na občinski svet, ko bodo objavljeni novi 
normativi.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je vprašal kje bo eko vrt, s čim bo zasajen, ali bodo pri ureditvi sodelovati 
tudi Kmetijsko gozdarski zavod, svetovalna služba, Društvo kmečkih žensk, kmetje? 
Kar se tiče dogodkov glede oblikovanja letošnjega prvega razreda je povedal, da je bil z 
odnosom do staršev prvih razredov zelo razočaran.  
 
Ga. Silva Jančan je povedala, da bo eko vrt lociran za transformatorsko postajo za vrtcem. Vrt 
bo za začetek manjši, pri zasnovi pa bodo sodelovale tudi strokovne službe.  
Glede oblikovanja oddelkov 1. razreda pa je pojasnila, da so bili razlogi za to utemeljeni, kar 
je pokazala tudi inšpekcija. Od 12. 10. 2012 sta že oblikovana 2. oddelka. V 1. razredu je 
skupaj 25 otrok. Ko je bil oblikovan en razred, sta delali dve učiteljici. Sedaj, ko sta 
oblikovana dva razreda, v vsakem razredu dela ena učiteljica, na teden pa je le ena ura več. 
Še vedno je mnenja, da otroci v enem oddelku ne bi bili nič prikrajšani, saj bi z njimi delali 
dve učiteljici. Povedala je tudi, da takšnega pritiska, ki ga je bila deležna do oblikovanja dveh 
oddelkov, v 35. letih dela še ni doživela.   
 

AD. 7) OBRAVNAVA INFORMACIJE O STANJU IN PERSPEKTIVAH V RAZVOJU TURIZMA V 
OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Tatjana Hutar je povedala, da je informacija narejena na podlagi poročila TIC-a Semič in 
poročila o izvedenih aktivnostih projekta EDEN za obdobje 2010-2012.  Ocena kaže padec 
obiska TIC-a in šibko rast nočitev. Število gostov, ki obišče TIC Semič se je v obdobju od 
januarja 2010 do oktobra 2012 zmanjšalo za skoraj 40 %. Poročilo o izvedenih aktivnostih 
projekta EDEN po drugi strani kaže na povečanje števila nočitev v občini od leta 2009 do leta 
2011 za 4%. V Strategiji razvoja turistične destinacije JV Slovenije je zapisano, da je potrebno, 
če želimo turistično valorizirati primarno ponudbo (naravno in kulturno dediščino), razvijati 
sekundarno ponudbo. Le-te pa ne more zagotavljati javni ali civilni sektor, ampak predvsem 
zasebni sektor, ki je premalo vpleten. Občina Semič se trudi zagotoviti pogoje in okolje za 
aktivno delovanje turističnih ponudnikov. S tem razlogom je zadnja leta izvajala ali 
sodelovala pri številnih projektih (urejanje učnih poti, vodnih virov, učnega vrta, 
zagotavljanje sredstev za promocijo, delovanje TIC-a, sodelovanje pri regionalnih projektih, 
sofinanciranje obrestne mere, …).  
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G. Ferdinand Jakša, direktor KC Semič, je povedal, da podatek o nočitvah ni pravilen, saj 
nekateri ponudniki prenočitvenih kapacitet ne oddajajo poročila o nočitvah in ne odvajajo 
turistične takse. Opažen je upad obiska v TIC-u, obisk spletne strani in povpraševanje preko 
svetovnega spleta pa se je bistveno povečalo. V zadnjem času je opazen porast 
povpraševanja po podeželskem in ekološkem turizmu. Letošnje leto je bil tudi sprejet odlok o 
vodenju. Vprašal je, na kakšen način se bo dalo preprečiti samovodenje turistov. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj vprašal, katere 
znamenitosti iščejo tuji turisti v Semiču? G. Jakšo je vprašal, ali razmišljajo o prenovi spletne 
strani?  
Predstavil je primer pohoda po poteh soseske zidanice Drašiči, ki je v organizaciji Soseske 
zidanice Drašiči in je vsako leto zelo dobro obiskan. Organizacija pohoda kaže dober primer 
promocije in povezovanja ponudnikov. Zanimalo ga je, kdaj bo v Semiču organiziran 
dogodek, ki bo tako uspešen in odmeven.  
 
G. Ferdinand Jakša je povedal, da turisti povprašujejo po neokrnjenih delih narave, 
Kočevskem Rogu. V Drašičih se kaže lep primer, ko so ponudniki stopili skupaj. Ko bodo v 
Semiču ponudniku pripravljeni stopiti skupaj, bo mogoče narediti podoben dogodek kot v 
Drašičih.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da so pooblaščenci za izvajanje odloka o turistične 
vodenju RIC Bela krajina in vsi trije belokranjski TIC-i. Kar se tiče povezovanja društev in 
posameznikov, pa mora TIC narediti svojo vlogo.  
 
G. Ivan Bukovec je povedal, da je v Semiču že 40 let govora o svetli prihodnosti v turizmu, 
odziva od ponudnikov pa ni pravega.  
 
G. Zvonko Butala je pričakoval, da bodo, poleg vsega kadra na občini, TIC-u in KC-ju, narejeni 
pomembni premiki tudi na tem področju, vendar temu ni tako. Vprašanje je, zakaj 
profesionalci ne morejo povezati ljudi in jih pripeljati do konca uspešne zgodbe. Belokranjske 
občine so potegnile krajši konec in s tem manj denarja, ko so bile priključene k destinaciji JV 
Slovenija.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je Zakon o skladnem regionalnem razvoju 
naravnan tako, da so sredstva namenjena za skupne regionalne projekte. Ravno danes je 
potekal podpis enega izmed skupnih projektov, ki pa se ga ni udeležila, ker se ne strinja s 
takšnim načinom dela.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je povedala, da merljivost obiska po posameznih lokacijah ni 
merljiva z obiskom turistov v TIC-u. Bistveno pa je, da se končne ponudnike seznani z 
odlokom o vodenju, saj imajo tudi oni stik s turisti in so turiste dolžni seznaniti, da mora 
skupino voditi turistični vodnik.  
 
G. Sergej Čas je povedal, da vzrok za zmanjšanje nočitev ni le v ponudnikih, pomanjkanju 
sodelovanja, kvaliteti ponudbe, ampak tudi v finančni situaciji, v kateri se je znašla Slovenija. 
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AD. 8) OCENA STANJA GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ IN INFORMACIJA O RAZVOJU 
SOCIALNEGA PODJETNIŠTVA V BELI KRAJINI 

 
Ga. Tatjana Hutar je predstavila informacijo o poslovanju gospodarskih družb in samostojnih 
podjetnikov v občini. V letu 2011 je je letna poročila oddalo 53 družb in 91 samostojnih 
podjetnikov. Po kazalnikih se je stanje izboljšalo, saj je bil neto čisti dobiček družbe za 25,3 % 
večji kot v predhodnem letu. Ostali dve belokranjski občini sta v istem letu ustvarili neto 
čisto izgubo. Belokranjske družbe so ustvarile 19 % manj neto dodane vrednosti kot v 
predhodnem letu, neto dodana vrednost na zaposlenega pa se je zmanjšala za 24,5%.  V 
poročilo ni zajeto največje podjetje, to je Iskra MIS.  
Vzdušje med podjetniki je dobro, razlog temu pa je tudi razpis za Pokolpje. Trenutno je odprt 
3. javni razpis za Pokolpje in 6. razpis za dodelitev nepovratnih sredstev iz naslova ukrepa 
312 – Podpora ustanavljanju in razvoju mikropodjetij.  
Predstavila je tudi informacijo o razvoju socialnega podjetništva. V Sloveniji je le nekaj 
primerov socialnega podjetništva. Po izkušnjah Razvojnega centra Novo mesto na zadnjem 
javnem razpisu za spodbujanje socialnega podjetništva v Beli krajini ni bilo velikega interesa. 
Zadevo otežuje tudi dejstvo, da še vedno ni sprejetih nobenih podzakonskih aktov. V Beli 
krajini je v letih 2009-2011 že potekal projekt socialnega podjetništva »Specializirana 
mobilna služba za pomoč na domu«. Šibka točka projektov socialnega podjetništva pa je, da 
projekti po zaključku ne zagotavljajo trajnejše zaposlitve. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal zvišanje 
sredstev za subvencijo obrestne mere in zvišanje sredstev za sofinanciranje stroškov 
svetovalni storitev v proračunu za leto 2013.  
Podal pa je tudi svoje mnenje. Skrbi ga podatek, da gospodarske družbe v statistični regiji JV 
Sloveniji ustvarjajo let 3 % dobička in  33 % izgub. Opozoril je, da je bilo v gradbeništvu 
premalo narejenega, saj v Beli krajini poteka cca. 40 mio težak projekt Trajnostne oskrbe 
prebivalstva s pitno vodo, projekta pa ne izvajajo domača gradbena podjetja oziroma izvajajo 
dela kot podizvajalec in delajo dobesedno za drobiž. Vzrok temu je združevanje razpisov in 
bančne garancije, ki so pogoj za prijavo na razpis.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da so ugotovitve g. Štuklja resnica. Občina je 
podvržena Zakonu o javnem naročanju, kjer je zapisano, da se naročila ne smejo drobiti. Če 
pa se zgodi, da se kakšno naročilo razdeli na več manjših, revizija nemudoma izda opozorilo. 
Pri velikih naročilih pa je potrebno predložiti tudi bančno garancijo. Pri izbiri izvajalca za 
gradnjo kanalizacije in čistilne naprave so bile opravljene štiri revizije razpisa, ko sta dva 
večja ponudnika izpodbijala odločitev komisije. Šele po četrti reviziji je bilo odločeno, da ni 
možnosti pritožbe. Pri teh stvareh ima občina žel zvezane roke in se mora gibati samo v 
okvirih zakonodaje.  
Predstavila je tudi, kaj je občina v tem letu naredila za gospodarstvo: 

- svetniki so sprejeli sklep o odpovedi komunalnega prispevka za gradnjo industrijskih 
objektov, 

- sprejeta je bila sprememba zazidalnega načrta za PSC Vrtača, 
- aktivnosti glede elektrifikacije, del izveden v tem letu, v letu 2013 pa naj bi bile 

zaključene, 
- subvencija obrestne mere, nove zaposlitve, pomoč pri pripravi vlog na javne razpise. 
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AD. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI SEMIČ – 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila spremembe odloka. Občina skladno z Odlokom vsako leto 
pobira nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča. Po 7. členu se nadomestilo plačuje tudi 
od nezazidanega stavbnega zemljišča na območjih, kje je sprejet občinski lokacijski načrt. S 
predlagano spremembo Odloka bi lastnike takšnih zemljišč prisili k prodaji oz. gradnji 
proizvodnih objektov. V gradivu so narejeni izračuni nadomestila za 100, 150, 200, 250 in 300 
točk, občinski svet pa naj odloči, koliko točk se dodeli nezazidanim  stavbnim zemljiščem na 
območjih za proizvodnjo, servise in storitve. Predlagana sprememba odloka bo zajela le 
zemljišča v zazidalnem načrtu PSC Vrtača. 
 
RAZPRAVA:  
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal, da se število 
točk za nezazidana stavbna zemljišča na območjih za proizvodnjo, servis in storitve poveča na 
600. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog Odbora v razpravo, ker pa svetniki nanj niso 
imeli pripomb je dala predlog na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 422-02/2012-2: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča v Občini Semič v predlagani vsebini v prvi obravnavi, pri 
čemer se za izračun nadomestila za nezazidana stavbna zemljišča na območjih za 
proizvodnjo, servise in storitve določi število točk v višini 600 točk. 
 

GLASOVANJE: 8 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 422-02/2012-2 je sprejet.  
 
Predlog sklepa št. 422-02/2012-3: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Semič, sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 422-02/2012-3 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k predložitvi amandmajev.  
Ker ni bilo vloženega nobenega amandmaja je županja predlagala sprejem odloka. 
 
Predlog sklepa št. 422-02/2012-4: 
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Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Semič v predlagani vsebini in se ga pošlje v objavo v Uradni 
list RS. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 422-02/2012-4 je sprejet. 
 

AD. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O PLAČAH, SEJNINAH IN DRUGIH 
PREJEMKIH OBČINSKIH FUNKCIONARJEV, ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA, 
ČLANOV SVETOV OŽJIH DELOV OBČINE TER ČLANOV DRUGIH ORGANOV OBČINE SEMIČ 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila razloge za sprejem novega pravilnika. Pravilnik je potrebno 
spremeniti zaradi določb Zakona za uravnoteženje javnih financ, ki pravi, da sejnina 
posameznega člana občinskega sveta ne sme presegati 7,5 % plače župana. V gradivu je 
priložena tudi primerjava višin sejnin sosednjih občin in Mestne občine Novo mesto in 
Občine Krško. Sejnine za sejo so med občinami skoraj primerljive, večje odstopanje pa je pri 
sejninah delovnih teles in pri nadzornem odboru, saj ima Semič najvišje sejnine v primerjavi z 
občinami, ki so bile predstavljene v tabeli.  
 
RAZPRAVA:  
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
predlaganega Pravilnika. 
 
G. Čas Sergej je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem predlaganega 
Pravilnika. 
 
G. Roman Žunič je v imenu Nadzornega odbora povedal, da se s predlogom strinjajo.  
 
G. Damir Stare je predlagal, da se vse sejnine znižajo za 20 %, sejnina za dopisno sejo pa se 
ne izplačuje, saj se ne izplačuje tudi v sosednjih občinah.  
 
G. Zvonko Butala je predlagal, da se za 50 % znižajo vsa nadomestila in se tako do konca 
mandata zmanjšajo razlike med občinami.  
 
Ga. Mateja Kambič je predlagala popravek 11. člena, ki govori o izplačilih občinske volilne 
komisije, saj so v skladu z Zakonom o lokalnih volitvah, predsednik, namestnik in tajnik  
upravičeni do nadomestila v višini 50 % povprečnega mesečnega izplačila plače za poklicno 
opravljanje funkcije župana oz. podžupana v občini.  
 
Zaradi ugotovitve, kateri predlog se da prvi na glasovanje, je županja ob 19.10 prekinila sejo. 
Seja se je nadaljevala ob 19.15.  
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da poslovnik v 49. členu določa, če član občinskega 
sveta predlaga vsebino sklepa v zvezi z vsebino posamezne točke, je predsedujoči dolžan ta 
predlog sklepa dati na glasovanje. Kot prvega je dala na glasovanje predlog g. Stareta. 
G. Damir Stare je svoj predlog umaknil, zato je dala županja na glasovanje predlog g. Butale.  
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Predlog sklepa št. 007-05/2012-2: 
Sprejme se predlog Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine 
Semič, s katerim bi se višina sejnin znižala za 50% glede na trenutno veljaven pravilnik.  
 
GLASOVANJE: 5 ZA 
  6 PROTI 
 
Sklep št. 007-05/2012-2 ni sprejet.  
 
Županja je predlagala v sprejem predlog, ki ga je pripravila uprava, s spremembo v 11. členu. 
 
Predlog sklepa št. 007-05/2012-3: 
Sprejme se Pravilnik o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine Semič (v nadaljevanju 
pravilnik) v predlagani vsebini in s katerim se višina sejnin zniža za 10% glede na trenutno 
veljaven pravilnik. Vsebina predloga pravilnika se v 11. členu, ki določa nadomestila 
volilnim organom, uskladi s spremembami v 45. a členu Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07 – UPB, 45/08 in 83/12). Pravilnik se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
  4 PROTI 
 
Sklep št. 007-05/2012-3 je sprejet.  
 

AD. 11) SOGLASJE OBČINSKEGA SVETA K ODPISU NEIZTERLJIVEGA DOLGA 

 
Ga. Natalija Kastelec je svetnikom podala obrazložitev gradiva.  Z najemnico je bila sklenjena 
pogodba za najem stanovanja, ker pa le-ta ni izpolnjevala obveznosti do občine, je občina 
zoper dolžnico sprožila postopek na sodišču. Sodišče je ugotovilo, da je dolg najemnice 
neizterljiv. V skladu z Zakonom o javnih financah in Odlokom o proračunu Občine Semič je 
dolg možno odpisati. Županja lahko odpiše dolg do višine 2.100,00 EUR, za odpis dolga nad 
to višino pa mora pridobiti soglasje občinskega sveta. Zaradi neizterljivosti dolga občina 
predlaga odpis dolga v višini neplačanih najemnin.  
 
RAZPRAVA:  
G. Sergej Čas v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlaga odpis dolga. Upravi pa 
predlagajo sprotno izterjavo dolžnikov, da ne bi prihajalo do prevelikih dolgov.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da se Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj ne strinja z 
odpisom dolga, terjatve naj ostanejo odprte. Zanimalo jih je tudi, koliko posameznikov v 
občini je v isti ali podobni situaciji in kolikšen je znesek teh terjatev. 
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da 50 % najemnikov plačuje najemnino redno. 5 dolžnikov 
ima dolg manj kot 1.000,00 EUR, 2 imata dolg od 1.000,00 do 3.000,00 EUR, 3 od 3.000,00 do 
5.000,00 EUR in 2 med 5.000,00 in 11.000,00 EUR. Eden izmed dolžnikov je obravnavan v 
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tem postopku, za ostale dolžnike pa postopek na sodišču še ni zaključen. V sam postopek 
izterjave je vključen tudi CSD Črnomelj. 
 
G. Damir Stare je povedal, da so izvršbe možne in bi jih občina morala izpeljati. Z odpisom 
dolga se ne strinja, saj niti ostali najemniki ne bodo več plačevali najemnine.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da so vsi dolžniki v postopku izterjave. Dva 
najemnika sta izpraznila stanovanja, ostali pa so tik pred deložacijo. Če se dolg najemnine ne 
odpiše, dolg ostane najemniku, tekoče stroške pa je dolžna kriti občina. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da ima socialno šibka družina možnost subvencije najemnine do 80 
%. Eden izmed najemnikov ga je prosil, da ukrepa, da ne bi prišlo do izselitve iz stanovanja, ni 
pa povedal, da ni vložil vloge za subvencijo najemnine. Zadeve je potrebno voditi dosledno, 
saj gre tudi v teh primerih za davkoplačevalski denar, za vse pa je potrebno imeti enaka 
merila. Vprašal je, kaj finančno pomeni za občino, če svet ne da soglasja k odpisu dolga? 
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da v primeru, če se dolg ne odpiše, mora občina vsake 5 oz. 
10 let obnavljati postopek na sodišču, ki pa za seboj potegne določene stroške. Poudarila je 
tudi, da je dolg razdeljen na tri dele, na dolg iz naslova obratovalnih stroškov, sodnih 
stroškov in najemnine. Občinski svet odpisuje le najemnine, saj je občina za ostala dva 
stroška subsidiarno odgovorna, ker je lastnica neprofitnega stanovanja.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa o odpisu dolga dala na 
glasovanje. 
 
Sklep št. 3523-04/2008-44: 
Občinski svet Občine Semič soglaša z odpisom dolga najemnika, v višini 3.287,90 EUR.  
 
GLASOVANJE: 3 ZA 
  9 PROTI 
 
Sklep št. 3523-04/2008-44 ni sprejet. Najemnina se najemniku ne odpiše.  
 

AD. 12) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Ivan Bukovec: 
- Na Učni poti Divji potok bi bilo potrebno dodatno postaviti usmerjevalne table, kajti 

pohodniki se na poti izgubijo. Potrebno bi bilo označiti tudi odcep pri ribogojnici. 
- V Črmošnjicah je zapuščen botanični nasad smrekovih dreves iz celotne bivše 

Jugoslavije. Drevesa so bila posajena leta 1962. Zavod za gozdove bi bilo potrebno 
opomniti, da morajo nasad urediti in vzdrževati.  

 
G. Zvonko Butala: 
- Strinja se s predlogom g. Bukovca. Potrebno je nuditi vso pomoč Domu Lipa pri ureditvi 

poti. Občina mora z  lastniki parcel doseči določen režim. 
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- Kozolec v Srednji vasi. S prve strani zgleda kot kozolec, z zadnje strani pa kot hiša. 
Občina je dolžna preveriti, ali je objekt legalen in če stvari niso urejene, mora občina 
odreagirati.  

- Učnih poti v občini je veliko, ki pa niso vzdrževane. Če občina namenja sredstva za 
izgradnjo in promocijo učnih poti, bi morala določiti tudi skrbnika. 

- Zakaj v občini še ni novoletne razsvetljave.  
- Cesta na Mladici je, po gradnji kanalizacije, v zelo slabem stanju. Z izvajalci del bi se 

občina morala dogovoriti, da zagotavljajo prevoznost ceste. 
 
Ga. Tatjana Hutar: 
- Učna pot se bo ponovno pregledala in postavljene bodo tudi dodatne oznake, kjer bo to 

potrebno.  
 
G. Damir Stare: 
- Od Srednje vasi proti Črmošnjicam bi bilo potrebno urediti pešpot, saj se veliko 

pohodnikov iz Učne poti v Črmošnjice vrača po glavni cesti, kar je zelo nevarno.  
- Družina Džurdževič v Črmošnjicah nima vodovoda. Občino prosijo, da tudi do njihove 

hiše pripelje vodovod, za to pa so pripravljeni prispevati po svojih močeh.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan: 
- Na Roški cesti, pod stopničkami, kjer se zavije na cesto za Gorenjce, je ogledalo prekrito 

z zelenjem in je vidljivost zelo slaba.  
 
G. Peter Štukelj: 
- Pobuda za občinsko upravo pri pripravi razpisov za kmetijstvo: ali vinogradniki 

razmišljajo o nakupu trt, ki so bolj odporne proti boleznim. Predlaga, da se pristopi k 
iskanju takšnih sort, ki bodo omogočale ohranitev kulturne krajine in ne bodo 
obremenjevale okolja. Če bi v projektu sodelovala občina, društva in posamezniki, ter bi 
bil primerno pripravljen, bi za izvedbo projekta lahko prejeli sredstva iz drugih virov.  

 
G. Ivan Bukovec - odgovor: 
- V Strategiji razvoja Občine Semič, ki je bila potrjena v letošnjem letu, je napisana smer 

razvoja kmetijstva na področju vinogradništva. 
 
G. Matija Hudak: 
- Vaščani Nestoplje vasi opozarjajo na prekopano cesto, izvajalci niso cestišča vrnili v 

prvotno stanje. 
- Na javni poti, ki se pri Buciki priključi na Roško cesto, so bili včasih ležeči policaji. Cesta je 

bila po zaključku gradnje kanalizacije na novo asfaltirana, ležeči policaji pa niso bili 
postavljeni.  

- Glede na zakonodajo je potrebno smeti ločevati, zato bi veljalo razmisliti, ali ni mogoče 
1x tedenski odvoz odpadkov prepogost.  

 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori: 
- Učna pot Divji potok bo označena z dodatnimi tablicami.  
- V proračunu za leto 2012 so bila zagotovljena določena sredstva za vzdrževanje učnih 

poti. Sredstva so bila namenjena za vzdrževanje Kraške učne poti od Lebice do Krupe. S 
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Kulturnim centrom Semič pa potekajo dogovori, da bi bil center koordinator urejanja 
poti. 

- Novoletna razsvetljava bo prižgana 19. 12. 2012. 
- Glede varnosti pešcev na območju med Srednjo vasjo in Črmošnjicami je bilo že veliko 

govora z Direkcijo RS za ceste. V Črmošnjicah bi bilo potrebno narediti podboj pod cesto, 
vendar DRSC  ne prisluhne zahtevam občine.  

- Pregledale se bodo možnosti izgradnje vodovoda do hiše družine Džurdževič v 
Črmošnjicah. 

- Občina je lastnika na Roški cesti že opomnila, napoten je bil na teren tudi redar. 
 

AD. 13) RAZNO 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike obvestila, da lahko še do 20. 12. 2012 podajo 
pripombe na javno razgrnitev kamnoloma Brezovica. Javna obravnava je bila že 5. 12. 2012.  
 
V torek, 18. 12. 2012, bo v Kulturnem  centru Semič javna predstavitev elaborata Pregledna 
ocena stanja obremenitev okolja s PCB v Beli krajini. Vabilo je že bilo poslano svetnikom, 
obveščena pa bodo tudi vsa gospodinjstva v občini. 
 
G. Zvonko Butala je predlagal, da se študija pošlje svetnikom ali objavi na spletni strani. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, se je zahvalila vsem za dobro sodelovanje v letu 2012 in izrazila 
željo po takšnem sodelovanju tudi v letu 2013.  
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Seja je bila zaključena ob 20.00.  
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
         
Renata Bukovec      Polona Kambič  
 
________________________    _________________________ 
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